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امین فرج پور – شهروند| جشنواره فیلم کن 
که امسال هفتادســاله می شــود، به نظر می رسد 
یکــی از بهتریــن دوره هایش را پیش رو داشــته 
باشــد. این جشــنواره که از آن با هر متر و معیاری 
به عنوان بزرگترین، پربازتاب ترین، پرشــورترین، 
پرســتاره ترین، متنوع و هیجان انگیزترین رخداد 
سینمایی دنیا - غیر از اسکار - یاد می شود، امسال 
پر است از فیلمسازان بزرگ و شناخته شده که قرار 
اســت در کنار شــماری از جدیدترین چهره هایی 
که کن بخشــی از اعتبارش را مدیون کشف چنین 

چهره هایی است، جشنواره ای جذاب را رقم بزنند.
روز گذشــته ورایتی گزارش داد که در نشســت 
خبری پی یر لســکور، رئیس جشــنواره و تیه ری 
فره مو، دبیر هنری کن، فره مــو ضمن اعلام این که 
ما می خواهیم جشــنواره ای برای انســان، لذت و 
ســخاوت داشــته باشــیم، گفت: می خواهیم این 
جشنواره گرامیداشتی از سینما باشد؛ بازتاب دهنده 
آنچه برای زندگی هایمان لازم اســت و این که خود 
کن هم چقدر برای ســینما ضروری اســت. او این 
نکات را به عنوان سیاســت اصلی کن اعلام و سپس 
49 فیلم از 29 کشــور دنیا را به عنــوان فیلم های 
بخش هــای مختلف کــن معرفی کرد. براســاس 
اســامی فیلم هایی که اعلام شــد، می توان انتظار 
برگزاری یک رویداد سینمایی پرستاره را داشت؛ از 
کارگردان های آمریکایی مانند سوفیا کاپولا با فیلم 
فریب خورده تا نوآ بامباک و فیلم ماجرای مایروویتز 
و تاد هینز با سرخوشــی اش گرفتــه تا جدیدترین 
ســاخته های بلند فیلمسازانی با شــهرت جهانی 
مانند میشــاییل  هانکه که امســال بــا فیلم پایان 
خوش و آندری زویاگینتســف که با فیلم بی عشق 
در جشــنواره کن هفتادم حاضر است. این درحالی 
اســت که جامانده هایی مانند نوری بیلجه چیلان، 
لوکرســیا مارتل، لوک بسون، اســتفن فریرز، ژان 
لوک گدار، عبداللطیف کشیشه، رومن پولانسکی، 
ریدلی اسکات، ویم وندرس، کریستوفر نولان و لئو 
کاراکس کمتر از چهره های انتخاب شــده بحث و 

جدل و سروصدا ایجاد نکرده اند.
اما برای ما ایرانی ها آنچه در هر دوره جشــنواره 
کن مثل هر جشــنواره بزرگ دیگری مهم اســت، 
سهم ایران در این رخداد بزرگ است. بر این اساس 
باید گفت کــه ایران در این دوره از فســتیوال کن 
یکی از موفق ترین حضورهایش در ســال های اخیر 
را به ثبت رســانده اســت و این درحالی است که 
هنوز اســامی فیلم های دو بخش هفته منتقدان و 
دو هفته کارگردان های کن باقــی مانده که انتظار 
می رود در آن دو بخش هم فیلم هایی از ســینمای 
ایران پذیرفته شــود؛ در کل باید حضــور ایران در 
کن امســال را چنین خلاصه کرد که از ســینمای 
ایران فیلم تجربی 24 فریم آخرین ســاخته عباس 
کیارستمی به مناســبت هفتادمین دوره جشنواره 
فیلم کن به صورت ویژه روی پرده می رود و در کنار 
آن لرِد بــه کارگردانی محمد رســول افُ هم که در 
ایران به صراحت عنوان توقیفی روی آن گذاشــته 
شــده در بخش نوعی نگاه پذیرفته شــده اســت. 
همچنین در این دوره »وقــت ناهار« به کارگردانی 
علیرضا قاســمی به عنــوان یکــی از 9 فیلم بخش 
رقابتی فیلم های کوتاه جشــنواره کــن برای نخل 
طلای بهتریــن فیلم کوتاه رقابــت می کند و فیلم 
کوتاه حیوان ســاخته بهرام و بهمن حاج ابول لو نیز 
در بخش ســینه فونداســیون پذیرفته شده است. 

فیلم »آنها« ساخته آناهیتا قزوینی زاده هم به عنوان 
یکی از فیلم های بخش نمایش های ویژه کن 2۰۱۷ 
انتخاب شــده اســت. همچنین باید این واقعیت را 
اضافه کرد که در دو بخش مسابقه و نوعی نگاه چند 
فیلم دیگر باید معرفی شــوند؛ چون جشنواره کن 
معمولا در بخش مسابقه حداقل 2۰ فیلم را معرفی 
می کند که فعلا ۱۸ اثر معرفی شــده و اگرچه بعید 
است که در بخش مســابقه فیلمی از ایران حضور 
داشته باشــد، اما امیدواریم که در بخش نوعی نگاه 
که فعلا ۱۶ اثر اعلام شده، یک فیلم ایرانی دیگر هم 

داشته باشیم. 
در یک نــگاه کلی بــه بخش هایی که آثــار آنها 
معرفی شــده حضور ســینمای آســیا چشمگیر 
است که ســه کشــور ایران، کره و ژاپن سردمدار 
آســیا هســتند و جای چین تا این جا خالی است. 
کره جنوبی که دارای صنعت ســینمای بسیار قوی 
و با جایگاه محکمی اســت با پنج سینماگر در این 
دوره از جشــنواره حضور دارد و ایــران هم همین 

تعداد ســینماگر را در کن دارد و ایــن خود اتفاق 
قابل توجهی است. پس از ایران و کره در میان دیگر 
کشورهای آســیایی، ژاپن با چهار سینماگر و هند، 

تایوان و چین هرکدام با یک فیلم حضور دارند.
کن امســال از نظر مضمونــی و نوع آثــار نیز 
برخــلاف بیشــتر دوره هایــش دوره ای جذاب و 
پرســروصدا به نظر می رســد. در مروری گذرا به 
اســامی فیلم های حاضر در کن هفتاد باید گفت 
که انتخاب های امســال بیشــتر لحنی سیاســی 
دارند و بر موضوعات حساســی مثــل مهاجرت، 
بحران پناهندگان، محیط  زیســت، آزار حیوانات 
و جنگ شــیمیایی تمرکز کرده اند. تیه ری فره مو 
که از او به عنوان چهره نخســت کن یاد می شود، 
این انتخاب ها را البته دلیل سیاسی شدن این دوره 
از کن نمی داند. او در این باره در پاسخ »شهروند« 
می گوید: می شود دو جور نگاه کرد. به این راحتی 
نمی شود یک فستیوال کهنسال را درگیر تغییرات 
در دیدگاه دانســت. وقتی فیلم های انتخاب شده 

بیشترشان به سیاســت روز مرتبط می شود، فقط 
یکی از نگاه ها می تواند این باشد که فستیوال سعی 
کرده سیاسی باشد؛ نگاه دیگر اما این شکلی است 
که غلظت سیاست در دنیا بالا گرفته یا بهتر است 
ساده تر گفته شود که ســینماگران نسبت به قبل 
سیاسی تر شــده اند. توجه کنید که موضوعی مثل 
مهاجرت در سال های گذشته موضوع روز نبود که 
در ســینما نیز تاثیرش را ببینیم، اما امروز هست. 
فیلمسازان فیلم هایی را می سازند که موضوع شان 

در جهان امروز می گذرد.
در میان آثار کن امســال آثار کنجکاوی برانگیز 
زیــادی وجــود دارد. شــاید یکــی از بزرگترین 
کنجکاوی های کن امسال تماشــای فیلم جدید 
آلخانــدور گونزالس ایناریتو، فیلمســاز مکزیکی 
برنده اسکار به نام گوشت و شن در یک بخش ویژه 
تحت عنوان واقعیت مجازی باشد؛ یا نمایش ویژه 
دو پروژه تلویزیونی شامل بازسازی سریال تویین 
پیکسِ دیوید لینچ و همچنین فصل دوم ســریال 
بالای دریاچه ساخته جین کمپیون. علاوه بر اینها 
و نیز بزرگان ذکر شــده در ابتدای مطلب می شود 
به »محوشدگی« ساخته فاتح آکین، »دو عاشق« 
ساخته فرانســوآ ازون، »موحش« ساخته میشل 
آزاناویسوس در بخش مســابقه؛ »باربارا« ساخته 
ماتیو آمالریک و »آتلیه« ساخته لوران کانته اشاره 

کرد.
گفته شــده کــه هفتادمیــن جشــنواره فیلم 
کن بــا نمایش »ارواح اســماعیل« ســاخته آرنو 
دپلشــن افتتاح می شود که شــارلوت گینزبورگ 
و ماریون کوتیار ســتاره های آن هســتند. فره مو 
دلیل انتخاب ایــن فیلم را این نکته دانســت که 
فیلمساز مهمی چون آرنو دپلشــن آن را ساخته 
اســت. همچنین متناســب با هفتادمیــن دوره 
جشنواره اســت و می تواند یک فرش قرمز خیلی 
فوق العاده داشته باشد و فراموش نکرده ایم علاقه 
گاه افراطی کن را به ســروصدا و شکوه ستارگان 
که در صحبت های مدیــر کن هم مورد تأکید قرار 
گرفته اســت. در جریان نشست خبری کن فره مو 
در بخشــی دیگر از صحبت های خود یادآور شد: 
در جشنواره امســال، دو مهره جدید حضور دارند 
که در ســال های اخیر ظهور کرده انــد: آمازون و 
نتفلیکس و در ادامه بــه توضیح موقعیت منحصر 
به فردی پرداخت که جشــنواره ایــن روزها با آن 
مواجه اســت و آن هم نمایش فیلم هایی اســت 
که شــاید هرگز روی پرده ســینما به نمایش در 
نیایند. فهرست فیلم های راه یافته به جشنواره کن 
2۰۱۷، بعضی از جدیدتریــن تولیدات نتفلیکس 
ازجمله اوکجا ســاخته بونگ جون هو و ماجرای 
مایروویتــز و همچنیــن سرخوشــیِ بمباک و تو 
واقعا هیچ وقت این جا نبودی ســاخته لین رمزی 
کارگردان اســکاتلندی از تولیدات اخیر آمازون را 

دربرمی گیرد.
در این نشســت همچنین عنوان شد: جشنواره 
فیلم کن یک آزمایشگاه اســت. حتی سریال های 
تلویزیونی هم این روزها از هنر کلاســیک سینما و 
روایت کلاسیک اســتفاده می کنند. دیوید لینچ و 
جین کمپیون فیلمســازان مطرح و از دوستداران 
جشنواره فیلم کن هســتند و ما هم آثارشان را به 

نمایش خواهیم گذاشت.
هفتادمین دوره جشنواره بین المللی فیلم کن از 

۱۷ تا 2۸ ماه مه برگزار می شود. 

بزرگترین رخداد سینمایی دنیا در هفتادسالگی

سینما، سیاست، عشق و لذت در فستیوال کن

 با همکاری محمد کارت 
و موسسه طلوع بی نشان ها

 »آوانتاژ« به پاتوق های
 کارتن خوابی می رود

محمــد کارت، کارگردان مســتند »آوانتاژ« با 
همکاری موسسه طلوع بی نشــان ها قرار است با 
فراهم کردن یک سینماسیار هر هفته در یک پاتوق 
کارتن خوابی ازجمله شــوش، دروازه غار، خلازیر، 
قمیر و دره فرحزاد فرصت دیدن این مســتند را 
برای معتادان فراهم کند و این افراد کارتن خواب که 
امکان دیدن این فیلم را ندارند، بتوانند با تماشای آن 

انگیزه بازگشت به زندگی را در خود بازیابی کنند.
این کارگردان معتقد اســت ســینما به دلیل 
تأثیرگذاری در فرهنگ جامعه بشــدت می تواند 
کارآمد باشــد. خودش می گوید: »من هم در این 
فیلم تلاش کردم برای برون رفت از معضل اعتیاد 
راهکار ارایه دهم و فیلــم درنهایت بر اراده بیماران 
اعتیاد تأثیر بگــذارد و آنها را بــرای ترک ترغیب 
کند. امیدواربودن »آوانتــاژ«، به دلیل نگاه مثبت 
و امیدوارکردن مخاطبش بــرای رفع این معضل 

است.«
»آوانتاژ« در حال حاضر در گروه سینمایی »هنر و 

تجربه« در حال نمایش است.

  گوهر خیراندیش هنگام فیلمبرداری
 »دیوار به دیوار« دچار سانحه شد

دومین سانحه سر صحنه فیلمبرداری

گوهر خیراندیش بازیگر سریال »دیوار به دیوار« 
چهارشنبه سر صحنه این سریال دچار سانحه شده 
و پنجشنبه مورد عمل جراحی قرار گرفت. پیش از 
این نیز خیراندیش آبان ماه 92 هنگام فیلمبرداری 
فیلم »آذر، شهدخت، پرویز و دیگران« به خاطر یک 

تصادف به بیمارستان منتقل و جراحی  شده بود.
آزاده اســماعیل خانی فرزند گوهر خیراندیش، 
خبر مصدوم شدن این بازیگر در شامگاه چهارشنبه 
و سرصحنه »دیوار به دیوار« را تأیید کرد. به گفته او، 
خیراندیش که پاره شدن تاندون در ناحیه مچ پا او را 
راهی بیمارستان کرده، پنجشنبه مورد عمل جراحی 

قرار گرفته است. 
پیش از این نیز این بازیگر آبان ماه  ســال ۱392 
سرصحنه »آذر، شهدخت، پرویز و دیگران« ساخته 
بهروز افخمی دچار سانحه شد. خیراندیش به خاطر 
تصادفی که صورت گرفته بود، دوبار از ناحیه کتف 
و ترقوه و ســر که ۱5سانتیمتر شــکافته شده بود، 
جراحی شــد و در این  میان یک عمــل زیبایی نیز 

صورت گرفت.

دریچه اتفاق

سامان آسمانی - شهروند| از قدیــم گفته اند 
خاک ســردی می آورد. این را خیلی ها امروز قبول 
نمی کنند و می گویند باور از دســت رفتن عزیزان 
سخت است. روزهای پایانی  سال 95 که با خود دکتر 
افشین یداللهی را بردند، یکی از خواننده هایی که با 
او همکاری زیادی داشــت بیش از بقیه از بدعهدی 
زمانه گفت و باورناپذیری از دست رفتن ترانه سرای 
کاربلد و نجیب. احســان خواجه امیری که می توان 
بخش مهمی از مســیر موفقیتش را به نام افشین 
یداللهی ســند زد، آن روزها پیام هایی در صفحات 
شــخصی اش در فضای مجازی منتشر می کرد که 
دل هر دردآشنایی را خون می کرد.  کمتر از یک ماه 
بعد از درگذشــت ترانه سرا و روانپزشک مشهور، بنا 
بود یادمان او در خانه ترانه برگزار شود؛ خانه ای که 
یداللهی خودش آن را بنا کرد و آرزوی سرپا ماندنش 
را برای همیشه داشت. قرار بود احسان خواجه امیری 

هم در این مراســم که »سوگ ترانه« 
نام داشــت بخواند، درســت مثل 
ســالار عقیلی، حمیدرضا گلشن و 
هنرمندان دیگری که نامشــان در 
پوستر این یادمان به عنوان کسانی 

که قرار بود به روی صحنه بروند، آمده 
بــود.  خواجه امیری کــه پیام های صفحه 

اینســتاگرامش نشــان می دهد همچنان در بهت 
از دست رفتن ترانه ســرای نامدار است، نخستین 
کسی بود که قرار بود کارهای مشترکش را با دکتر 
یداللهی  بازخوانی کند. فرزاد حسنی که اجرای برنامه 
را به عهده داشــت، بارها و بارها آمدن او و گروهش 

را نوید داد. ۱۰ دقیقــه بعد... ۱5 دقیقه 
بعد... 5 دقیقه بعــد... خواجه امیری 
نیامد که نیامد. ممکن است عده ای 
بگوینــد حتما اجرایی داشــته که 
نیامده اما آنها که بــه عرف دعوت از 
هنرمندان در مراسم هایی از این دست 
آشنا هستند، می دانند معمولا تماس با این 
افراد از مدت ها قبل صورت می گیرد و دعوت از آنها 
براساس برنامه های پیش رو انجام می شود. احسان 
خواجه امیری 2۶ فروردین اجرا داشت اما پنجشنبه 
24 فروردین نه؛ با وجود این نیامد. نفر بعدی سالار 
عقیلی بود که آمد و تمام تلاشــش را کرد تا ادای 

دینی شایسته به رفیق چندساله اش داشته باشد. 
حریر شریعت زاده، همسر این خواننده آواز ایرانی در 
همراهی با نوازندگان تنبک و کاخن برخی از قطعات 
خاطره انگیزی را که با صدای عقیلی و ترانه یداللهی 
در حافظه شنیداری مردم ثبت شده، اجرا کردند. با 
وجود آنکه امکانات سخت افزاری چندان مهیا نبود، 
عقیلی و گروهش برای حاضران در سالن سنگ تمام 
گذاشــتند. در بخش دیگری از مراسم هم مهرداد 
نصرتی با حس و حالی مثال زدنــی و با لحنی پر از 
بغض »هر چی آرزوی خوبه مال تو« را خواند. خشایار 
اعتمادی، خواننده مطرح موسیقی پاپ هم آمد و با 
همراهی پیانو برخی از ترانه های یداللهی را زمزمه 
کرد. دوستان و شــاگردان یداللهی در کنار عباس 
سجادی، خشایار اعتمادی، محمدرضا فروتن، خانم 
صالحی، رضا رفیع و چند هنرمند دیگر از او گفتند و 

یادش را گرامی داشتند. 

خواننده بی تاب دکتر یداللهی به مراسم بزرگداشتش نیامد
از بدقولی احسان خواجه امیری تا زمزمه وطن با سالار عقیلی

پایانصفحهبندی:شروعصفحهبندی:زمانصفحهبندی:18/00- 17/30

پاسخ حمید گودرزی به یغما گلرویی

شرف باید داشت...
شــهروند| گویا حواشی صحبت های 
حمید گودرزی در مورد برخی نقش ها و 
فیلم های سینمایی تمام شدنی نیست. 
بعد از ســخنان یغما گلرویی در صفحه 
اینستاگرام که به حمید گودرزی حمله 
کرده و نوشــته بــود: بعضی ها اصولا 
بی رگند، یعنی داد که سهل است، هوار 
هم که بزنند رگ  گردنشان بیرون نمی زند. 
در کل به قول لورکا آن ندارند و رگی هم 
در تنشان نیســت برای بیرون زدن. به 
همین خاطر پاپیچ رگدارها می شــوند 
برای دیده شــدن؛ حمید گودرزی هم 
بعد از 10 روز با انتشار مطلبی به تندی از 
این ترانه سرا انتقاد کرد: از رسوایی های 
زندگی شخصی در عرصه مجازی، اتهام 
سرقت ترجمه های دیگران، ترانه سرایی 
برای مطرب های مرتد آن ســوی آب و 
خوانند گان لس آنجلســی تا کل کل با 
روزنامه کیهان و همزمان حقوق گرفتن از 
سازمان اوج  و ترانه ارزشی گفتن، مظهر 
شو آف و خودنمایی ایران ملغمه ای است 
غریب از تناقض هایــی که او را مضحکه 
خاص و عام کرده، آتش بیار معرکه هایی 
می شود که نه دخلی به او دارد و نه فهمش 
را دارد. گــودرزی در ادامه حمله تند و 
تیزش می نویسد: خدا به داد ما برسد در 
این بلا روزگاری که نام شــاعر را کسانی 
مصادره کرده اند که به جای تکیه بر هنر 
و شعور، برای دیده شدن تن به هر ابتذالی 
می دهند. خلاصه کنم و تمــام. به قول 
ابراهیم گلستان برای شاعری دانستن 

عروض کافی نیست، شرف باید داشت....

بهروز افخمی از »هفت« رفت
بهروز افخمی درست مدتی بعد از رفتن 
ایوبی از معاونت سینمایی وزارت ارشاد، از 
برنامه تلویزیونی »هفت« کنار گذاشته شد. 
اهمیت این موضوع وقتی روشن می شود 
که آخرین مکالمه این دو را به یاد بیاورید. 
در شب هایی که جنجال های ایجاد شده 
از سوی افخمی به اوج خود رسیده بود، 
حجت الله ایوبی و او از یکدیگر خواستند 
اســتعفا کنند. البته هیچ یک از این دو 
راضی به این کار نشدند اما اگر خبر رفتن 
مجری برنامه هفت درست باشد حالا دیگر 
ایوبی و افخمی پشــت صندلی هایی که 
آن روز داشتند درباره استعفای یکدیگر 

حرف می زدند، نیستند. 
این اتفاق وقتی جالب تر و جنجالی تر 
جلوه می کند که بدانید قرار بوده شــب 
گذشــته برنامه هفت روی آنتن برود اما 
درست چند ساعت قبل از این اتفاق همه 

چیز عوض شده است.
افخمی دراین باره گفت: در سال جدید 
برای توافق مجدد جلســه ای با مدیران 
تلویزیون داشتیم که همه چیز با خوبی 
و خوشــی همراه بود. من درآن جلسه 
به مدیران اعلام کردم که می خواهم به 
سراغ ساخت فیلم ســینمایی ام بروم؛ 
چراکه فکر می کنم دیگر همه گفتنی ها 
را گفته ام و به آنچه درهفت می خواستم 
رسیده ام. مدیران تلویزیون نیز به دنبال 
ایجاد تغییراتی در ساختار برنامه بودند 
و خواسته هایی داشــتند. درنهایت به 
این توافق رســیدیم که بعد از انتخابات 
ریاســت جمهوری، گروه دیگری برنامه 
هفت را اجرا کنند، ولی من ان شاءالله هر 
زمان لازم بود و تیم جدید خواســت، در 

هفت حضور پیدا خواهم کرد.

  

کاتکات

  با گذشت کمتر از یک هفته از انتشار خبر جدایی هومن حاج عبدالهی از برنامه »خندوانه« 
خبر رسید که محمد بحرانی با »ملوان« بازگشت دوباره ای به »خندوانه« خواهد داشت

  سریال در جست و جوی آرامش با بازی مهدی هاشمی یکی از امیدهای تلویزیون در ماه های آتی است  فروش جهانی فیلم دیو و دلبر از مرز یک میلیارد دلار گذشت
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  سال خوبی برای ایران در کن
محمد اطبایی | شماری از کارشناسان سینما انتخاب های بخش رسمی را قابل پیش بینی و 
قدری محافظه کارانه تحلیل می کنند، اما باز هم باید اذعان داشت که کدام جشنواره فیلم درجهان 
است که فیلم های جدید سینماگرانی چون تاد هینس، میشــل هنکه، سوفیا کاپولا، هونگ 
سانگ سو، آندری ژیاگیتسف، یورگوس لانتیموس و میشل آزاناوی سیس را کنار بگذارد! البته 
من اطمینان داشتم که کریستوفر نولان با فیلم دونکرک، نوری بیلجه چیلان، ژان لوک گدار و 
لوکرسیا مارتل در کن حضور داشته باشند اما گویا فیلم اولی هنوز کامل نشده و تهیه کننده خانم 
مارتل هم رئیس هیأت داوران، پدرو آلمودووار است که امکان حضور را دربخش مسابقه منتفی 
می کند و جشــنواره کن هم ترجیح داده به جای فیلم جدید گدار، فیلم موحش ساخته جدید 

میشل آزاناوی سیس را به نمایش بگذارد که به زندگی گدار می پردازد!
درباره حضور ایران در این دوره از کن نیز باید گفت که حضور حداقل پنج سینماگر ایرانی  سال 
خیلی خوبی را برای سینمای ایران دراین جشنواره رقم زده است. البته دوبخش هفته منتقدان 
و دوهفته کارگردان های کن باقی مانده که امیدواریم در آن دوبخش هم فیلم هایی از سینمای 

ایران پذیرفته شوند. 
با وجود آن که حضور فیلم 24 فریم آقای عباس کیارستمی در این دوره از جشنواره کن قابل 
پیش بینی بود، اما حضور دوفیلم کوتاه ایرانی و نیز فیلم  بلند لرد به کارگردانی محمد رسول اف و 
فیلم بلند آنها به کارگردانی آناهیتا قزوینی زاده سینماگر با استعداد مقیم آمریکا که با فیلم های 
کوتاهش خوش درخشیده، اتفاق خوبی برای سینمای ایران محسوب می شود. یک نکته جالب 
درمورد فیلم رسول اف است که  سال گذشته هم به کن ارایه شده بود و امسال دوباره مورد ارزیابی 
قرار گرفته که به نظر باید غیرمتعارف باشد، ولی باید گفت که رسول اف از سینماگران کشف شده 

کن است که با این فیلم جدیدش تاکنون چهار فیلم درجشنواره کن داشته است. 


